

Dear Parents,

**Circular No. 34**

**Reminders for Students during the Summer Vacation**

1. **Report Card and SLP**

Students should collect their report cards and complete the Student Learning Profile on 10 July from 7:55a.m. – 9:30a.m.

2. **Closing Ceremony and Registration**

Students should attend the Closing Ceremony on 13 July from 7:55a.m. – 12:00p.m. They should also bring the report card with parent's signature for registration purpose.

3. **School Opening Hours**

The school is open for student activities and summer classes. The opening hours are as follows:

**Monday to Friday: 8:30 a.m. to 4:30 p.m.**

Students can only stay at the tuck shop and the designated classrooms. The school is not open beyond the said opening hours unless otherwise specified.

The library is open during **July 17 – August 2** and the opening hours are as follows:

**Tuesday and Thursday 9:00 a.m. – 12:00 noon and 2:00 p.m. to 4:00 p.m.**

Extensive renovation will be carried out on the campus. For safety reasons, students who attend school should follow the instruction of teachers to avoid danger.

Students attending classes organized by teachers should be in decent, neat and tidy casual wear. They should arrive at the designated venues on time and tap their student cards at the school entrance.

4. **Summer Vacation Homework**

Details of homework will be posted on the school website. Students should submit their homework (Phase I) on the following stipulated dates in classrooms on 2/F:

<b>S1</b>	<b>2/8 (Thur)</b>	<b>11:00 a.m. - 12:30 p.m.</b>
<b>S2</b>	<b>3/8 (Fri)</b>	<b>9:00 a.m. - 10:30 p.m.</b>
<b>S3</b>	<b>3/8 (Fri)</b>	<b>11:00 a.m. - 12:30p.m.</b>

5. **Class List for 2018-2019**

The class list for the new academic year will be posted on the school website on 14 August 2018.

6. **School Commencement Ceremony**

Students should attend the School Commencement Ceremony on 3 September from 7:55a.m. – 12:00p.m.

7. **Students' Appearance**

During the summer vacation, students are allowed to dress in simple and proper casual wear when coming to school. No hair dye or fashionable attire are allowed at any time. Parents are strongly advised to ensure their children follow the school regulations when school resumes after the summer vacation. Please be reminded that inappropriate spectacles, hairstyles and hair colours are not allowed.

8. **Photo**

Students should prepare recent photographs (1.5" x 2") in neat school uniform and decent look. Girls must tie up their long hair. Please refer to the General Standards for School Uniforms and Hairstyle on P.14 of Student Handbook.

9. **Use of Mobile Phone / Smartwatch**

During the summer vacation, students are allowed to bring their mobile phones / smartwatch to school but the device(s) must be switched off and should not be used on campus. Students should take good care of their own possessions.

10. **The Purchase of School Uniform**

Students can purchase the school uniform from any shops but they must follow the pattern and colour as stated on the Student Handbook. The cotton badge (\$2.8) for the boys and the metal badge (\$12.5) can be purchased from the school office.

Suppliers of School Uniform will be stationed at the school from 9:00a.m.- 4:30p.m. on 12 and 13 July to take students' measurements.

The school authorized suppliers of school uniform are as follows:

a. **Summer uniform**

Fung Cheong Shun (Shatin) Company Ltd

Address : Shop 114, G/F, On Kay Court Commercial Centre, 20 Chun Wah Road,  
Ngau Tau Kok, Kowloon

Telephone : 2684 1380

b. **PE uniform**

Charry Garment Company

Address : Room 1017, Golden Era Plaza, Mongkok, Kowloon

Telephone : 2388 1128

The price lists of the summer uniform and summer PE uniform are available from the school entrance.

Students should return the signed reply slip on 6 July (S1-S3) 10 July (S4-S5).

Yours faithfully,

Chim Yin Chu  
Principal



**Reply Slip**

**Circular No. 34 (2017-2018)**

**Reminders for Students during the Summer Vacation**

Name : \_\_\_\_\_

Class : \_\_\_\_\_ ( )

Dear Ms Chim,

I understand the contents of Circular No.34 and will remind my child to attend all school activities on designated dates.

Yours sincerely,

Signature of Parent

順利天主教中學  
學校通告 34 (2017-2018)  
暑期注意事項

敬啟者：茲將有關本校2017至2018年度暑期學生注意事項，特函奉達，敬請查照是荷。

**一、成績表及學生成長檔案**

本年度成績表將於**7月10日**派發，學生須於上午**7:55**前回校。當日學生亦會完成學生成長檔案檢討工作，放學時間為**9:30**。

**二、結業禮及註冊日**

**7月13日**為結業禮及註冊日，學生須帶回已簽署的成績表於上午**7:55**前回校，當日放學時間為中午**12:00**。

**三、暑期開放**

暑假期間，校舍仍開放給同學回校進行活動或補課，校舍開放時間如下：

**星期一至五：上午 8:30 至下午 4:30**

校舍開放範圍包括小食部及指定課室。除特別活動外，其他時間及星期六不開放。

圖書館開放時間：由7月17日至8月2日，逢**星期二、四上午 9:00-12:00 及下午 2:00-4:00** 開放。

由於學校將進行多項大型維修工程，同學回校時須遵從指示及注意安全。同學如回校補課，可穿著便服，但須整齊端莊。請攜帶學生証，在正門拍卡登記回校時間，並依照有關老師的指示時間及地點出席。

**四、暑期功課**

各級暑期功課會在本校網頁上公佈，請依下表到二樓課室呈交第一階段功課。

中一	<b>2/8 (星期四)</b>	<b>11:00 a.m. - 12:30 p.m.</b>
中二	<b>3/8 (星期五)</b>	<b>9:00 a.m. - 10:30 p.m.</b>
中三	<b>3/8 (星期五)</b>	<b>11:00 a.m. - 12:30p.m.</b>

**五、2018-2019學年分班名單**

新學年分班名單將於**8月14日**在本校網頁公佈。

**六、開學日**

開學典禮於**9月3日**舉行，同學必須於上午 **7:55** 回校參加開學禮，當日放學時間為中午**12:00**。

**七、儀容**

於暑假期間，同學可穿著便服回校，儀容打扮必須符合學生身份，不可染髮或作新潮打扮。請家長在暑假期間留意 貴子弟的儀容打扮，以確保下學年開課時能符合校規要求。請勿讓 貴子弟戴誇張的眼鏡、染髮及修剪標奇立異髮型等。

**八、照片**

為方便新學年所需，請預備 **1.5吋 x 2吋**証件相片，學生拍照時，必須穿著本校整齊校服及儀容端正，女生如留長髮，則必須束起。(請參照學生手冊第**14**頁)

## 九、流動電話及智能手錶使用

暑假期間，學生回校時可攜帶流動電話及智能手錶，但不可在學校範圍內使用及必須將電話及智能手錶關掉，並自行妥善保管。

## 十、訂購校服

同學可到任何商店購買或自行縫製本校校服，但顏色及款式必須與本校要求相同。(校服的式樣，請參閱手冊)。男生布校章(\$2.8)及金屬小校章(\$12.5)可在學校辦公室購買。校服及運動服供應商將於七月十二日及十三日上午九時至下午四時三十分派員到校為學生度身。

(同學可到傳達處索取校服及運動服的價目表)

以下為本校校服的特約供應商：

甲. 校服

【豐昌順(沙田)有限公司】

地址：牛頭角振華路20號安基苑商場一樓114號舖，電話：2684 1380

乙. 運動服

【卓麗成衣公司】

地址：旺角金雞廣場10樓1017室，電話：2388 1128

請家長簽署本**通告回條**，着 貴子弟於以下日子交回：**7月6日(中一至中三)**、**10日(中四及中五)**。

此致

貴家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一八年七月四日

----- ✂ -----

回條

學校通告 34 (2017-2018)

暑期注意事項

姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ ( )

敬覆者：貴校來函有關暑期注意事項已悉，並會着敝子弟依時回校出席所有學校活動。

此覆

順利天主教中學詹校長

家長或監護人\_\_\_\_\_簽署

二零一八年七月 日